
Hierbij maak ik BEZWAAR tegen de veiling van de frequenties bedoeld voor 5G, waaronder de 26Ghz 
band.  
 
Ik ben tegen de klakkeloze en gedwongen invoering van 5G (de 5e generatie mobiele netwerk), 
omdat het niet simpelweg een opvolger is van het huidige 4G, zoals het aan ons wordt 
gepresenteerd, maar een totaal nieuwe technologie, welke is ontwikkeld in de militaire 
industrie.  
Ik zie een groot gevaar in de gebruikte modulatietechnieken welke op meerdere 
frequentiebanden tegelijk kan worden toegepast. De kortere pieken met een veel hogere 
intensiteit zijn veel gevaarlijker dan de bestaande, de 1G t/m 4G mobiele netwerken, waarvan 
ook bewezen is dat bij langdurige blootstelling hieraan (wat dus al geldt voor iedereen in NL), 
gezondheidsschade optreedt.  
Ten onrechte wordt verwezen naar de blootstellingslimieten van het ICNIRP, uit 1998!, welke gezien 
de toename van EMV allang achterhaald zijn. Deze limieten zijn gebaseerd op de thermische 
opwarming (SAR) waarde, echter de biologische effecten worden hierin niet meegenomen.  
Duizenden wetenschappelijke onderzoeken, maar ook wereldwijd geaccepteerde adviezen en 
richtlijnen worden stelselmatig genegeerd, o.a. inzake het toepassen van het voorzorgsprincipe.  
 
Het voorzorgsprincipe, na DDT, tabak, asbest en meer 
Het is inmiddels pijnlijk duidelijk dat in de landelijke politiek geen mensen zitten die verstand hebben 
van de gezondheidsaspecten rond elektromagnetische velden en dat er geen onderzoek wordt 
gedaan naar de stapeling van deze elektromagnetische velden door GGD of het RIVM. 
En ondertussen wordt op ons, burgers getest met 4G+ en 5G, zonder onze toestemming. Tijdens de 
actuele testen is de straling al veel te hoog ingezet, gezien de klachten van burgers in Maastricht, 
Rotterdam, Amsterdam, Eindhoven, Zwolle, Groningen, en ga zo maar door. 
Onderzoek van elektromagnetische straling zoals wifi en 1G t/m 4G toont al op grote schaal 
gezondheidseffecten aan, maar naar de effecten van 5G is nauwelijks onderzoek gedaan. En dat 
terwijl de hoeveelheid straling enorm zal toenemen. De NEURENBERGCODE, ingesteld na de proeven 
op mensen door de nazi's in de Tweede Wereldoorlog, verbiedt het testen op mensen zonder hun 
toestemming. 
 
“In geval van risico op ernstige of onomkeerbare schade, moet de afwezigheid van absolute 
wetenschappelijke zekerheid niet als excuus dienen voor het uitstellen van effectieve maatregelen 
om aantasting van het leefmilieu te voorkomen…” 
Bovenstaande is een citaat uit het voorzorgsprincipe, opgesteld tijdens de conferentie over de 
biodiversiteit van Rio (1992). 
Opdat wij na tabak, asbest en chroom6, DES, DDT en meer, niet nóg een keer slachtoffer worden van 
die eeuwige oude trucs. Of toch wel? 
 
Waar is onze OPT-OUT? Wij willen dit niet 
 
Het kan ook de medewerkers van de betrokken ministeries toch niet ontgaan zijn dat er inmiddels op 
vele plaatsen in Nederland maar ook in vele andere landen al grote weerstand bestaat en nog steeds 
groeiende is. Inmiddels is bijvoorbeeld de uitrol van 5G in Zwitserland gestopt! Het Europese 
Parlement heeft in een zogenaamde briefing dd 11-02-2020 een krachtige waarschuwing afgegeven 
voor de risico's van 5G: Op de site van EP vindt u die, met als titel Effects of 5G wireless 
communication on human health. 
 
En waar wordt vermeld dat het energiegebruik enorm zal toenemen? 
Dit gaat niet samen met een goed KLIMAATBELEID. In Nederland ligt al een uitstekend dekkend 
netwerk, zowel in de grond, als via de zendmasten. Ook heeft Nederland de hoogste wifi-dekking van 
Europa. Dus hebben wij 5G wel nodig? of heeft 5G òns nodig... 



 
Daarom zeg ik NEE tegen 5G, ook voor mijn privacy, en die van mijn dierbaren, mijn kinderen en 
kleinkinderen, mijn medemens, onze gezondheid, vruchtbaarheid, natuur, planten en dieren en ons 
ecosysteem! 
Ik eis een MORATORIUM op 5G. PUNT. 
 
Wieke Horneman, Bedum 
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Zie het Bioinitiative Report 2019, een overzicht van het beschikbare onderzoek door internationaal 
erkende deskundigen, dubbel gecontroleerd: https://bioinitiative.org 
 
 


